
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 26.11.2012 

Přednáška:  Jaroslav Zajíc – Interkulturní komunikace v manažerské a obchodní praxi 

(Německo) 

Agenda a diskuse: 

1) V průběhu jednání klubu bylo všemi přítomnými podepsáno fotoalbum, jako součást 

dárku k 80.tinám našeho čestného člena J. Gillotta;  album i kazeta s víny byly 

následně pokladníkem klubu A.Vojtasíkem oslavenci letecky odeslány. 

2) Následovala odložená a avizovaná diskuse o možnosti pomoci našemu čestnému 

členovi B.Bezecnému v jeho úsilí úspěšně realizovat grant Statutárního města Ostravy 

na uctění památky gen. Stanovského (RC Ostrava je spolugarantem realizace tohoto 

grantu). Tato diskuse reagovala na situační zprávu, kterou o realizaci prací na grantu 

B.Bezecný pře časem klubu zaslal. Po bohaté diskusi klub k oběma tématům dopisu – 

zprávy zaujal následující stanovisko:  

- členové klubu jsou připraveni pomoci s realizací památníku 

gen.Stanovského v Ostravě – Vítkovicích, včetně pomoci 

s administrativními potížemi převodu souvisejících pozemků 

(L.Ženatý); 

- členové klubu konstatují složitost pomoci při realizaci vzniku tzv. Fondu 

gen. Stanovského, která se odvíjí od jazykové deficience členů klubu 

/francouzština/, minimálních vztahů s RC ve Francii a dosavadními 

zkušenostmi s realizací prostředků v rámci vnitřní klubové Nadace 

V.Káše. 

3) J.Folprecht sdělil klubu, že „Ostravský citerový klub“ hlasoval pro projekt Stružielka – 

současně byly vzájemně vyjádřeny pozdravy obou klubů.  

4) I.Franc informoval členy klubu o pokusu založit datové úložiště na cloudu - „obláčku“ a 

současně vyzval k reakci členy klubu na tento pokus /zpětná vazba/. Tato aktivita je 

reakcí na proběhlou diskusi s představiteli districtu  o možnostech oslovit další skupiny 

lidí a využívat k tomu web districtu. Závěr – „diskuse s districtem nevede nikam  a my si 

to aktivně uděláme sami, jak nejlépe budeme umět“. 

5) L.Lavchyan navrhl, aby na klubu prezentované přednášky – s předchozím souhlasem 

autora – byly pro klub k dispozici i napříště – pro informaci, archivaci a využití. Jde jen 

o technické řešení, které není složité. 

6) Z.Michálek informoval klub o postupu přípravy konference „Etika v podnikání a ve 

společnosti 2012“, která se uskuteční v Kuníně dne 5.12.2012 jako districtní rotariánská 

akce. 

7) L. Ženatý /sekretář klubu/ podal kolegům tyto informace: 

- diskuse o plánu přednášek do konce roku 2012; 

- z ROTARIÁNSKÉ POŠTY – rozeslané pozvánky z RC Brno City a RC 

Prag Bohemia; 



- dočasní změna sídla klubu – již příště 3.12.2012 v Hotelu VISTA 

Ostrava (omluvy večeří do 10 hod. !!!) sekretáři klubu, nutnost 

zaslání info o této změně na district a představitelům klubů, též 

zajištění této informace na recepci Clarion Congress Hotelu Ostrava; 

- připomenutí potřeby hlasování k podpoře projektu Stružielka 2012  a 

související obdržený dopis; 

- připomenutí potřeby aktualizace profilů členů na webu RD 2240 do 

30.11.2012. 

 

Zapsal: L.Ženatý 


